

1. Record Nr.	UNISA996540367703316
Titolo	Jahrbuch fur direkte Demokratie 2018 : edited by Nadja Braun Binder [and four others]
Pubbl/distr/stampa	Baden-Baden : , : Nomos Verlagsgesellschaft mbH & Co. KG, , 2019
ISBN	3-7489-0455-X
Edizione	[Erste Auflage.]
Descrizione fisica	1 online resource (356 pages)
Disciplina	321.8
Soggetti	Democracy
Lingua di pubblicazione	Tedesco
Formato	Materiale a stampa
Livello bibliografico	Monografia
Note generali	Includes index.
Sommario/riassunto	<p>Der achte Band des Jahrbuchs fur direkte Demokratie enthält erziehungs-, rechts-, politik- und wirtschaftswissenschaftliche Beiträge. Diese betreffen das Rangverhältnis zwischen repräsentativer und direkter Demokratie, die Rolle der politischen Bildung in der direkten Demokratie, die Rolle von Rechnungsprüfungskommissionen als Informationsorgane sowie das Globale Forum für direkte Demokratie. Die Entstehung und Praxis der direkten Demokratie in Irland ist ebenso Gegenstand wie jüngste Entwicklungen in der Schweiz, in Österreich, in Deutschland und in den USA.</p> <p>The eighth volume of the Yearbook of Direct Democracy (Jahrbuch für direkte Demokratie) contains contributions from the fields of educational science, jurisprudence, political science and economics that examine the hierarchical relationship between representative and direct democracy, the role of political education in direct democracy, the role of audit committees as information bodies and the Global Forum for Direct Democracy. The book addresses the emergence and practice of direct democracy in Ireland in the same scope and depth as recent developments in Switzerland, Austria, Germany and the USA.</p>